
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 20.06.2019  
 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ:  
 
Fylkesutvalet vil rå til etablering av Norges toppidrettsgymnas i Bergen.» 

 
Røysting 
 
Innstillinga vart vedteke med 9 røyster (A, Sp, 1 KrF, SV og V) mot 6 røyster (H, Frp og 1 KrF) for Bjørkly 
sitt forslag som fall. 
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet meiner tilbodet ved Tertnes vidaregåande skule gir tilstrekkeleg kapasitet til å dekkje trongen 
for studiespesialiserande tilbod med toppidrett i Bergensområdet. Vidare er skulestrukturen i 
Bergensområdet meir enn tilstrekkeleg dimensjonert for å gje tilbod til studieførebuande utdanningsprogram 
til alle som ønskjer det. Det er høg grad av private skuleplassar i Bergen og det bør ikkje etablerast fleire 
private skuleplassar. Fylkesutvalet vil derfor ikkje tilrå etablering av Norges toppidrettsgymnas i Bergen. 


